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Møteprotokoll 
Hva:   AK styremøte nr. 01, 2024 - 2026 
Tidspunkt:  Mandag 17.06.2024, kl. 19:30-21:20 
Avholdt:  Microsoft Teams-møte  
Til stede:  Ola Evjen, Roar Karlsen, Thomas Liland-Vik, Mari Herdlevær og Unni E. Forshaug 
Forfall:  Tonje Norheim Tangerud 
Fra admin:  Claus Johan Ryste 
Kopi:   Internt 
Referent:  Unni E. Forshaug 
 
Sak 01 2024 – 2026   Godkjenne innkalling og sakliste 
 
Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent. 
 
Sak 02 2024 – 2026   Introduksjon - presentasjonsrunde 
 
Nye medlemmer i Alpinkomiteen Marie Herdlevær og Thomas Liland-Vik ble ønsket velkommen. 
Kort prestasjonsrunde av alle.  
 
Sak 03 2024 - 2026   Kort status skiting, skistyre og generelt 
 
Ola orienterte fra styremøte som ble gjennomført umiddelbart etter Skitinget i Bodø. 
Alle grenlendere og medlemmer av grenkomiteer ble formelt valgt på Skitinget for 2 år, dvs. frem 
til Skitinget i 2026. 

Neste styremøte i Skitinget er torsdag 20. juni, der bl.a. status økonomi står på agenda.  

Ola presenterte strukturen og økonomimodellen i Norges Skiforbund og hvordan systemet er 
bygd opp fra klubb, skikrets og opp til komiteer og Skistyret. Hver gren rapporterer til Skistyret 
hver måned. 

• Strategimøte legges til i Narvik, forslag dato: 20.- 22. september.  
Unni innhenter tilbud på overnatting, bespisning, befaring og presentasjon av VM 2029. 
Antall deltagere: 11 

• Høstmøte avholdes på SNØ 19. oktober  
 

Arbeidsfordeling i AK, perioden 2022-2024: 

Bredde og ungdom;     Nora, Tonje, Unni 
Arrangement;    Tonje, Roar, Unni 
Anlegg;      Roar, Ola 
Kompetanse, trener-faglig utvikling; Nora, Dagfinn 
Økonomi;    Ola, Dagfinn, Roar 
Toppidrett;    Ola, Dagfinn, Tonje 
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Internasjonalt arbeid;   Roar, Unni 
Integrering/para   Unni, Dagfinn 
Marked;    Ola, Dagfinn, Roar 

Arbeidsfordeling kommende periode2024-2026: 
Den enkelte bes se på arbeidsområder frem mot første møte etter sommeren.  
 
Vedtak: Tas til orientering. 

Sak 04 2024 – 2026   Kort status om sport og administrativt 
 
Claus orienterte om status sport og administrative oppgaver: 
  

• Det går mot ferietid, men vi er i god rute både med tanke på treninger for utøverne, 
planlegging av sesongen og budsjett/økonomi. 

• Planer er gjennomarbeidet og klar, p.t. mangler det kun litt ressurser på trenerkabalen 
på EC-laget menn. 

• Trenerseminar er gjennomført for første gang etter Covid-19, med god deltagelse.  
• Jenteprosjektet og fartsprosjektet er under arbeid: 

4 jenter inviteres med på EC-samling, uttaket publiseres på nettsiden i løpet av kort tid. 
Fartsprosjektet, treninger splittes mellom kjønnene. 6 jenter inviteres til Fartscamp i Val 
Gardena, mens 4 jenter inviteres med til USA, sammen med EC-laget.  

• Treningsgruppe fart herre, reier til Chile med 3 utøvere. 
• Gode, gjennomarbeidede planer, både på farts- og techlagene. 
• Skadestatus:  

Alexander Aamodt Kilde, ligger godt an pr i dag. 
Pernille Lydersen og Maria Tviberg, er begge i god rute. 

• Avklaringer skal gjøres med Trønderalpin og Snølaget ift. øk tilskudd. 
• Reklame på hjelmen: 

Det er nå mulighet for to merker på hjelmen, større reklameareal er nå godkjent av FIS. 
Avklaringer skal gjøres. 

• Det er gjennomført møte utøverne. Hver gren utarbeider sin egen mal ift. hvilke 
sponsorer den enkelte gren har. Kommersiell manual gjennomgås av utøvernes advokat 
og det er gjennomført en god prosess i dette arbeidet. 

• Alle samarbeidsavtaler løper ut 2026, reforhandlinger starter neste år. 

Vedtak: AK tar informasjonen til orientering. Kommersiell manual sendes til AK i etterkant av 
møtet. 

Sak 05 2024 - 2026   Møteplan 
 
Claus sender kalenderinvitasjon til AK-møte i august, strategimøte i september og høstmøte i 
oktober. Endelig møteplan for 2024-2025 vedtas på strategimøte i september.  

Vedtak: Tas til orientering. 

Sak 06 2024 – 2026   Eventuelt 
 
Ingen saker var meldt inn under sak 06 2024-2026 Eventuelt. 
 
Møtet hevet 21:20 


